
Kako uresničujemo resolucijske naloge?
Od januarja do septembra se je izvoz (v

primerjavi z istim obdobjem lanskega leta)
povečal za 8,2 odstotka, konvertibilni pa je
dosegel rast 125,3- Viški izvoz v razvite dr-
žave beleži v strukturi 48,7 odstotka, v drža-
ve SEV 31,2 in v države v razvoju 20,1
odstotka. Še vedno je največji izvoznik D O
Plutal in predstavlja 32,7 odstotka celotnega
izvoza občine.

Industijska proizvodnja je bila v obdobju
januar-oktober večja za 1,9 odstotka. V dva-
najstih podjetjih so lansko proizvodnjo pre-
segli najbolj v DO TTL TOZD Tobačna in
D O Merilna elektronika), v IPKU in Uten-
silii so jo presegli v delu proizvodnje,
v osmih OZD pa lanske proizvodnje niso
dosegli. Največji zaostanek beležita Igo in
Mercator-Konditor. Močno se je poslabšalo
stanje naročil na domačem trgu, skoraj
v vseh OZD imajo težave z likvidnostjo,
kritično je bilo stanje v DO Hoja in DO
Tovil.

Na področju občinskega gospodarstva je

v devetih mesecih poslovalo 166 OZD od
katerih je 13 novoustanovljenih podjetij
predvsem v poslovno finančnih storitvah.
Tovarna grelnih naprav že posluje kot po-
djetje. V tričetrtletju je bilo ustvarjene za
216,171 milijonov din akumulacije, od tega
79.636 miljonov v industiji in 70.529 milijo-
nov v trgovini. V tem obdobju je poslovalo
z negativnim finančnim rezultatom sedem
OZD v skupnem znesku 179 miljarde dinar-
jev. Te OZD so: Ilirija-Vedrog, DO Iskra
Elementi TOZD SEM, DOIGO, DO Zma-
ga, IMP DO IMP TOZD Tehnomat, KPL
TOZD Komunalne gradnje, KPL TOZD
Remont.

Na področju negospodarstva so glede na
nov zakon o računalništvu izkazali izgubo
ZD Ljubljana Vič-Rudnik, Interna klinika
Trnovo in Študentski center.

Na področju kmetijstva podatki kažejo,
da ne bo realiziran odkup mleka in mesa
v obeh KZ. Gozdarji pa bodo blagovno
proizvodnjo celo nekoliko presegli in to

predvsem zara"di povečane sečnje zaradi su-
šenja oziroma propadanja gozdov.

Čeprav denarja za investicije v družbenih
dejavnostih ni dovolj, so bili letos pripravlje-
ni idejni projekti za podružnične šole Barje,
Rob, Turjak, nadaljevala se je investicija
v Zdravstveni postaji Ig, izvedena je adapta-
cija velikolaške šole, zgrajen je Dom Malči
Belič. . W

Žal pa v tem obdobju niso bile dokončane
stanovanjske enote v družbeno usmerjeni
gradnji nit ni bila začeta nova blokovna
gradnja. Gradnja poteka le v soseskah VS 1/
3 in VS 1/4 Galjevica ter na stanovanjskem
bloku na Rakovniku. Zadovoljivo pa se
uresničujejo dela na področju komunalnega
gospodarstva. Za 14 objektov so bili oprav-
ljeni tehnični pregledi, za 15 pa izdana upo-
rabna dovoljenja, za nekaj investicij je že
pridobljeno gradbeno dovoljenje. Velja za-
pisati, da je bil v tem obdobju izvršen celo-
ten pregled vseh javnih poti v občini.


